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Oœwiadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego El¿biety Bieñkowskiej

Szanowna Pani Minister!
W paŸdzierniku 2009 r. w odpowiedzi na konkurs nr 23/RPOWL/8.1/2009 Pañstwowa Szko³a Wy¿-

sza im. Papie¿a Jana Paw³a II w Bia³ej Podlaskiej z³o¿y³a wniosek o dofinansowanie projektu pod nazw¹
„Campus Uczelni – Hala Sportowa z czêœci¹ dydaktyczn¹ PSW im. Papie¿a Jana Paw³a II w Bia³ej Pod-
laskiej”. Wniosek zosta³ pozytywnie oceniony pod wzglêdem formalnym, merytorycznym i strategicz-
nym, jednak ze wzglêdu na wyczerpanie dostêpnej alokacji nie otrzyma³ dofinansowania i zosta³
umieszczony na liœcie rezerwowej.

Z uwagi na fakt, i¿ planowana inwestycja jest bardzo wa¿na z punktu widzenia zarówno spo³ecznoœci
lokalnej, jak i ca³ego regionu, w³adze uczelni wysy³a³y liczn¹ korespondencjê do marsza³ka wojewódz-
twa z proœb¹ o dokonanie wyboru tego projektu do dofinansowania w momencie pojawienia siê wolnych
œrodków. Urz¹d marsza³kowski, jako instytucja poœrednicz¹ca, w swoich pismach wskazywa³, i¿ jedn¹
z mo¿liwoœci dofinansowania projektu by³oby uwolnienie œrodków finansowych z oszczêdnoœci poprze-
targowych uzyskanych przez wnioskodawców, którzy otrzymywali dofinansowanie w ramach wy¿ej wy-
mienionego konkursu.

Wielokrotnie, zarówno w korespondencji, jak równie¿ podczas spotkañ, w³adze uczelni zwraca³y siê
do marsza³ka województwa o przedstawienie informacji o wielkoœci wolnych œrodków powsta³ych w wy-
niku rozstrzygniêtych przetargów. Niestety, do dnia dzisiejszego uczelnia nie otrzyma³a konkretnej in-
formacji, a odpowiedzi urzêdu marsza³kowskiego s¹ enigmatyczne, nie mo¿na z nich wywnioskowaæ, ile
przetargów zosta³o rozstrzygniêtych ani te¿ jakie œrodki ma do dyspozycji urz¹d marsza³kowski w wyni-
ku powsta³ych oszczêdnoœci poprzetargowych.

W œwietle przekazywanych przez urz¹d marsza³kowski informacji, tak¿e w ostatniej odpowiedzi, po-
wstaje pytanie, czy nadzór nad wykorzystaniem œrodków europejskich jest w³aœciwy.

Rodzi siê równie¿ pytanie, czy zasadne jest przesuwanie oszczêdnoœci powsta³ych w wyniku przepro-
wadzonych postêpowañ do innych postêpowañ w ramach tego samego projektu, podczas gdy s¹ uczel-
nie wy¿sze oczekuj¹ce na finansowanie swoich projektów.

Zwracam siê z proœb¹ do Pani Minister o sprawdzenie tego stanu rzeczy.

Z powa¿aniem
Józef Bergier


